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Liste over embedsmenn i perioden 2019-2021: 
Storrepresentant 
Thomas Haug 
 
Eks Overmestere: 
Arnfin Evjen, Svein Terje Hermansen, Knut Borgen, Jan Erik Arnesen, Erling Nordsjø, 

Bjørn-Eirik Kirkeberg, Roar Mathiesen, Jørn Mood, Thomas Haug, Arvid Einebakken og 
Simen Levinsky. 

 
Valgte embedsmenn 2017-2019: 
Overmester ........................................................... Inge Halfdan Frid 
Undermester ......................................................... Lars Bertil Johansen 
Sekretær ................................................................ Benny Simensen Rasmussen 
Fung. Skattmester .................................................. Carl Henrik Bache 
Ceremonimester .................................................... Arne Olsen 
 
Utnevnte embedsmenn 2017-2019: 
Kapellan ................................................................. Henrik Norland 
Inspektør ............................................................... Svein Erling Heggelund 
Indre Vakt .............................................................. Lars Ergo 
Ytre Vakt ................................................................ Paal Christian Flatabø 
Arkivar ................................................................... Thomas Teichman 
Musikkansvarlig ..................................................... Wilhelm Sissener Frid 
OM Høyre assistent ............................................... Eskel Backe 
OM Venstre assistent ............................................ Jan Fredrik Kvern 
UM Høyre assistent ............................................... Petter Sissener 
UM Venstre assistent ............................................ Carl Henrik Bache 
CM Høyre assistent ............................................... Erling Berg 
CM Venstre assistent ............................................ Bjørn Jahr 

 
 

TW-Nytt redaksjonen 
Ønsker alle brødrene og deres familier  

en solrik og god sommer!   
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Leder TW-Nytt 
  
Gode brødre i loge 22 Thomas Wildey 

Jeg lurer på en ting. Er vi gjennom pandemien?  Når kan vi møters 
igjen? Blir det noen gang «normale «tider igjen? 
Jeg tror ikke at jeg er den eneste som spør seg selv disse spørsmål.  
 
Savnet av den vante og «mistet» sosiale kontakten mellom brødre er 
dog for stor. Savnet av mistete logemøter og det rituelle er for stor. 
Kontakten mellom brødre har vært avhengig av den enkeltes 
logebroders initiativ.  
 
Vi i TW-Nytt har prøvd å være til av et kontaktforum. Men jeg tror ikke 

at vi har lykkes fult ut. Dette beklager vi. Vi har prøvd så godt vi kunne. Det har heller ikke vært så lett 
for embetsverket.  
 
Vi satser igjen på sommerens og høstens nye muligheter- forhåpentligvis. 
 OM har gjennomført noen digitale møter. Jeg selv har ikke lykkes godt nok til å være «til stedet», 
teknikken har ikke vært godt nok. Veldig synd. Neste gang bedre. 
Men OM har klart å gjennomføre et valg av et nytt styre og embetsmenn. Og det er jo flott gjort.  
 
Se egen beretning i bladet av bror avtroppende SKM Calle. 
 
Men la meg avslutningsvis kommer med en appell til alle brødre. Ta kontakt med andre brødre. Ring 
– prøv å søke kontakt via SMS. Finn frem til brødrenes fødselsdager i matrikkelen. - gratulerer 
brødrene. Vis at dere tenker på hverandre. 
 
Et siste ord om vennskap: 
 
Vennskap er som en sti i gresset, når den ikke brukes vil denne gro igjen og forsvinne. 
 
Derfor; hold kontakt med hverandre. 
 
Med vennlig hilsen fra oss alle i redaksjonen. På 
snarlig gjensyn 
 

For redaksjonen Thomas Teichmann 
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Overmesters spalte 

   
Gode Brødre. 

Sommeren ser ut til å være på vei, og for første gang på lenge 

slippes det noe opp på Corona restriksjonene. Dette må jo være 

positive signaler samtidig som flere og flere blir vaksinert. Jeg 

tenker JA       

La oss gå inn i sommeren med en god porsjon optimisme og god 

tro på at vi til høsten igjen kan møtes i logesalen uten restriksjoner 

og at det igjen er nok med sunn fornuft og ny lærdom når det 

gjelder smittespredning.  

Vi har nå fått gjennomført første og annen gangs nominasjon og valg på 2 teams møter. Jeg synes 

selv vi fikk til dette på en verdig og flott måte. Ikke minst pga. veldig flinke embedsmenn som bisto på 

en perfekt måte. OM bukker dypt og takker for utmerket hjelp, hadde ikke blitt det samme uten 

dette flotte samspillet. 

Jeg vil derfor benytte sjansen igjen til og gratulere alle de påtroppende embedsmennene og ikke 

minst de valgte nemdene.  

Logens valgte embedsmenn 2021 - 2023 

Storrepresentant: Arvid Einebakken 
Fungerende Eks OM: Inge Frid 
Overmester: Lars Bertil Johansen 
Undermester: Rolf Arild Ergo 
Sekretær: Benny Simensen Rasmussen 
Skattmester: Henrik Norland 
Ceremonimester: Arne Olsen 
Kapellan: Wilhelm Sissener 

Logens valgte nevnder 2021 - 2023 
Nevnd for Logens Styrkelse og Ekspansjon 
Leder: Storrepresentant Arvid Einebakken 
Medlem: Eks OM Simen Levinsky 
Medlem: Fungerende eller Eks valgt embedsmann Inge Frid 
Medlem: Eks OM Thomas Haug 
Medlem: Carl Henrik Bache 
Medlem: Rolf Arild Ergo 
Varamedlem: Eks OM Knut Borgen 
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Nominasjonsnevnd 
Leder: Eks OM – (tradisjon i vår Loge er å velge Fungerende Eks OM). Inge Frid 
Medlem: Eks OM Thomas Haug 
Medlem: Oddbjørn Rød 
Medlem: Eks OM Simen Levinsky 
Medlem: Rolf Arid Ergo 
Varamedlem: Eks OM Svein Terje Hermansen 
Finansnevnd 
Leder: Arnfin Evjen 
Medlem: Kjell Arne Bjerkland 
Medlem: John T Svendsen 
Varamedlem: Erling Nordsjø 
Nevnd for Etterlatte 
Loge 22 Thomas Wildey har ikke lenger et separat fond for etterlatte. 
Vi har derfor ikke opprettet denne nevnden for 2021 - 2023. 
Oppgavene er overført til Nevnd for Omsorg. 
Revisjonsnevnd 
Leder: Carl Henrik Bache 
Medlem: Rolf Melteig 
Medlem: Svein Erling Heggelund 
Nevnd for Representasjon i AS Stortingsgaten 28 
Medlem: Lars Bertil Johansen 
Medlem: Knut Borgen 
Medlem: Erling Nordsjø 

Dette blir bra, og minner samtidig om at dere må holde av 4 september 2021 det vil da bli 

gjennomført opplæring av alle embedsmenn. Det er viktig at embedsmennene prioriterer denne 

opplæringen ikke minst med tanke på relasjonen til de som har tilsvarende verv i de andre logene. 

Det er ikke like lett å få denne kjemien til i etterkant. Jeg vil også oppfordre de valgte nemdene til og 

ta kontakt med hverandre og sette seg inn i oppgavene. Litt spesielt denne gangen når det gjelder 

alle nemnder er at det burde også foreligge en protokoll for året som har gått, selv om det ikke har 

vært noen møter. Den bør være raskt og lage.    

Så vil jeg selvfølgelig ønske alle Embedsmenn og Brødre en fortreffelig varm og problemfri sommer 

med venner og kjære. Nå som vi igjen kan samles i litt større grupper og glede oss gjennom samvær 

og fellesskap igjen. 

                                        

Med Broderlig hilsen i V.K og S. 

Inge Frid          

Overmester 



 

 

 

 

 

7 

 

Sekretærs hjørne 
 
Gode Brødre!  

I skrivende stund er det blitt sommer i Oslo, og 

hva er da bedre enn det endelig har åpnet litt 

opp i byen, og man kan gå ut og nye været, en pils eller en 

god middag i solen? 

Jeg for min del hadde sikret meg en plass i solen, bare for å se på 

mennesker og en god samtale med en venn. 

La oss håpe det fortsetter slik, og vi snart kan møtes i Logen! 

De siste ukene har vi vært gjennom nominering og valg digitalt, det 

har vært en annen opplevelse en det man er vant med, men 

kanskje for noen har det også vært litt artig å prøve seg på en annen plattform. For egen del så var det i vante 

rammer, jeg har jo sittet på Teams og jobbet med kollegaer i snart et år. Dessverre så vi det var en del som 

ikke kom på, og det er litt trist. Vi hadde lagt til rette for at alle kunne komme på til møtet, da det er en enkel 

løsning som bare krever å trykke på lenken – min bønn til dere kjære brødre, er at dere tar kontakt med en 

bror og får litt hjelp hvis dere sitter med et ønske om å delta på møtene så lenge de er digitale       

Personlig ønsker jeg også å si takk til dere alle for tilliten over de siste 2 årene hvor jeg har fått utfordringene 

som sekretær, det har vært lærerikt, og gitt meg ikke så mye innblikk i logens arbeid, lover og utførelse av 

oppgaver. Når vi gir oss i kast med en ny embedsperiode sitter jeg samme sted, og jeg er takknemlig for at 

dere har tillitt til at jeg kan løfte oppgaven i enda 2 år. Man kan rolig si at perioden vi går ut av, har vært en 

ilddåp for min del, da det siste året som dere alle vet, har vært preget av ikke å kunne se hverandre.  

Jeg gleder meg til vi igjen kan møtes i faste rammer og ha den gode samtalen ansikt til ansikt. 

Nå nærmer ferieperioden seg raskt, og det er mange som følger med hva som skal skje med karantenehotell 

og reiseveiledninger. Jeg håper naturligvis jeg får mulighet for å se min familie som jeg ikke har kunne treffe 

siden juni 2020 – fingrene er krysset og håpet er stort! 

 

Til slutt vil jeg ønske dere alle en riktig god sommer, håper vi igjen kan treffes til høsten! 

  

Med vennlig hilsen i V, K og S 

Benny Rasmussen - Sekretær  
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Nyvalgte Embedsmenn og Kappelan 
 
Atter engang har jeg lyst til å henvende meg, som redaktør til TW-Nytt, til dere brødre med en liten 
bønn. 
Målsetting og ikke minst ambisjonen min med å være redaktør for vårt lille blad, er å være en god og 
bevist kommunikator til alle våre brødre i logen 22 Thomas Wildey. Ikke bare for de som har 
anledning og ønsket å være til stede på logemøtene våre, men også for de som er hjemmeværende 
pga. tidsklemme. 
 
Jeg har ønsket å være formidler lit av det som er et av være prinsipielle formål som bror i vår loge, 
Ikke bare med gode oppskrifter, men også prøve å bli et bedre menneske. 
Dette formål har vært det viktigste for oss når vi (redaksjonen) bestemte oss å lage TW-Nytt for å   
bidra i disse tider med den restriktive logemøtevirksomheten pga. pandemien, slik at vi ikke miste 
kontinuiteten til loge livet. 
 
TW Nytt er og skal brukes til å være en bro mellom brødre, skaper nærheten mellom brødre. 
Et av spesielle formene for nærhet er å sette etisk post i fokus, slik at brødrene blir minnet lit om 
formålet med brorskapet. Å arbeide for å bli et bedre menneske ikke bare i teorien, men også bygge 
under gjennom å fokusere på våre verdier. 
Derfor er for meg det viktigste den etiske posten formidlet gjennom kapellanens formaninger på 
logemøte og i TW-Nytt .TW-Nytt bidra til kommunikasjon, samhold og nærhet til og mellom brødre, 
møtende og hjemmeværende. 
 
Derfor kan dere være behjelpelig med å skaffe gode etiske poster til TW-Nytt. 
Hjelp meg å være den gode kommunikator TW-Nytt er tenkt som. 
Stor-Sire embete har laget en del etiske poster i sine rundskriv til logene. Disse kan taes som 
utgangpunkt for videre arbeidet med etisk fokusering. 
 
Takk skal dere ha. 
 
I V.K.S 
Bror redaktør i TW – NYTT 
Thomas Teichmann 
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Hvorfor feirer vi pinse? 
 
Dette var et spørsmål som opptok meg når jeg i min runde for å snakke med en god del logebrødre. 
Det var utrolig mange som ikke visste at Pinse er den 3. store høytiden i den 
kristne tro, men nesten ingen vet hva det egentlig feire. 

 
Pinse kommer fra det greske ordet for femti, pentekoste, fordi den kommer 50 dager etter påsken. 

 

Pinsen er den tredje av de store kristne høytidene.  I pinsen kom Den hellige ånd til disiplene og gir 
dem styrke og ord slik at de nå kan gå og fortelle om Jesus og dette skjedde 50 dager etter 
oppstandelsen. Den hellige ånd viste seg da som ildtunger på himmelen. Det blir begynnelsen for de 
kristne menighetene, og dermed for hele den kristne kirke.. Dagen regnes av protestantiske kristne 
som fødselsdagen til den kristne kirken. 

 
 
I julen feirer vi at Jesus blir født. I påsken feirer vi at Jesus dør og står opp igjen. Men hva med 
pinsen? Hvorfor feirer vi den? 
Pinsen er en av de tre store kristne høytidene, likevel er det ofte vanskelig å få øye på hva den 
egentlig handler om. 

https://unitedbloggers.no/tachyon/sites/132/2015/05/due.jpg?quality=90
https://unitedbloggers.no/tachyon/sites/132/2015/05/pinseliljer.jpg?quality=90&_ga=2.122755083.1477859746.1621325734-339440204.1621325728
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seg for disiplene på det vi i dag kaller pinse. Men så slutter enighet Jul er lett, da ble Jesus født. Påske 
feirer vi blant annet fordi Jesus ble korsfestet og døde. Så langt er det greit, men så sto han opp fra de 
døde og gjorde det hele mye mer ugreit. Likevel er det ikke noe i forhold til pinse. 

Hvorfor pinse? 

Wikipedia har svaret. Pinsen kommer ti dager etter Kristi himmelfartsdag – hva som da feires, ligger i 
navnet. Det er 40 dager etter at Jesus sto opp fra de døde på påskedagen. Det betyr at pinse er 50 (10 + 
40) dager etter påske. Ordet «pinse» kommer fra det greske ordet «pentekoste». Det betyr femtiende. 

Hvorfor vi feirer himmelfarten er åpenbart, det var en prestasjon og et digert under. Men hvorfor 
denne feiring bare ti dager etter? 

Kirkens fødselsdag 

Det vi feirer i disse dager – det står i Bibelen, og det er alle kristne enige om – er at Den hellige ånd 
viste seg for Jesu’ disipler og annet folk. Og siden det kanskje er den eneste gang den mye omtalte 
ånden er sett, så er det klart det er mye å feire. De begynte å tale i tunger og fortelle om Gud på alle 
tungemål. 

De som lurer på om de kanskje også har hatt gleden av å se Ånden, skal vite at den gang for nesten 
2000 år siden, kom den i form av ildtunger ned fra himmelen. Opplever du noe sånt og begynner å 
snakke ganske rart, så kan det være Den hellige ånd som er på et nytt besøk. 

Et under på høsten hadde vært fint 

I så fall vil det være et under, og absolutt et påskudd til å legge ned 

I så fall vil det være et under, og absolutt et påskudd til å legge ned arbeidet en dag eller to. Det hadde 
vært fint om det skjedde på høsten. Der er det plass til mange flere røde dager. 

Men et slikt møte er ikke småtterier. Slik opplevde disiplene sitt møte med Den hellige ånd ifølge 
Apostlenes gjerninger 2:2–4: 

• Da kom det med ett en lyd fra himmelen som når et veldig stormvær farer frem, og fylte hele 

huset der de satt. Og det viste seg for dem tunger likesom av ild, som delte seg og satte seg på 

hver enkelt av dem. Da ble de alle fylt med Den hellige ånd, og de begynte å tale i andre 

tunger, alt ettersom ga dem å tale. 

 

Tolker pinsen forskjellig 

Alle kristne er enige om at Den hellige ånd åpenbaring. 

Protestantene ser på dagen og hendelsen som den kristne kirkens fødselsdag. Katolikkene mener at 
kirken ble født da apostlene ble utvalgt og Peter fikk nøkkelmakten som gjorde ham til den første pave, 
mens den ortodokse kirken ser på pinsen som slutten på en lang dannelsesprosess. Hva som nå menes 
med det. 
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Simens 25 års veteranjuvel 
bildene er tatt av Jan Fredrik Kvern 

      

Her skåles med vår Thilo. Og med Hovedpatriarken i leir 12 Akershus og» husets styreformann». 

Joda tiden står ikke stille. Nå er det jammen 25 år siden vår gode bror eks.om Simen ble innviet i 
Oddfellow Ordens hemmeligheter med base i loge 22 Thomas Wildey. 
Vi gratulerer så meget. Loge 22 Thomas Wildey hadde en fin og verdig seremoni inne i salen. Samt at 

privatnemden bidro med sitt på ettermøtet. God mat og drikke og ikke minst en del flotte taler som 

hyllet Simens iherdigeloge innsats så langt.  Spesielt den omsorgen Simen hadde og har for 

«LENKENE» og for MAS senteret. Og så var det da sommerturen for våre spesielle venner med reker, 

musikk og stor sett nydelig sommervær.   

Ingen taler nevnt ingen glemt. 
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Eks.hovedpatriark Svein Terje Hermansen og  Stig Erling Brodahl, i god stemning og 

gratulasjons modus.  

Redaksjonen gratulerer så meget med juvelen.  

Redaktør Thomas Teichmann  

 

Refleksjoner fra en avtroppende embedsmann 
 

Så er nye embedsmenn valgt for en ny periode.  Som jeg håper blir langt mer aktiv og 
abeidssom enn det den forrige var.   
 
Som påtroppende embedsmann ser jeg med gled frem til nye utfordringer.   
Jeg både håper og tror at min erfaring fra arbeidet med ritualer og ceremonier - fra både loge 
og leir - vil kunne bidra til det beste for vår loge.   
 
Slik jeg ser det har logen utfordringer i tiden fremover.   
Den største og viktigste - tror jeg - er å skape et godt og attraktivt sted å møtes jevnlig.   
Å kunne samles i høytid og verdighet inne i salen for etisk og åndelig påfyll til refleksjon og 
ettertanke.   
Å forsyne brødrene med livsvisdom de kan ta med seg i en travel hverdag.   
Etterfulgt av et mer avslappet ettermøte med god mat og drikke.  I en vennlig atmosfære 
hvor alle blir inkludert og sett.  Vi må skape trivsel, et pustehull i den stressede hverdagen.   
Får vi til det tror jeg brødrene vil ta et verdivalg og møte så ofte de kan.  Og prioritere 
tirsdags-kvelden i logen fremfor andre gjøremål i den store verden der ute.   
 
Til slutt vil jeg ønske brødrene en god sommer.  Med håp om at coronaen vil fordampe som 
dugg for solen i løpet av den!   
Så sees vi i Stortingsgaten 28 i september!  
 

Rolf Arild Ergo 
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En ny tidsreise - forhåpentligvis 
 

Kjære Brødre. 

Normalt er jeg ikke særlig fornøyd når jeg våkner om morgenen 

med hodepine og er lett urven i skrotten. Den ene armen verker 

litt også. Men, det fornøyde smilet i fjeset mitt endrer situasjonen 

radikalt. Første dose med Moderna-vaksinen er på plass, og 

nedtelling til en ny tidsepoke og klemming av barnebarn har 

startet.  

Vi ser at samfunnet vårt langsomt, men sikkert, åpnes opp igjen. Vi 

gleder oss over muligheten til å leve et normalt liv igjen, treffe 

venner og familie, reise og å være nære hverandre. Logen vår har 

ikke flere møter igjen før sommeren. Går alt bra så åpner vi i september, og jeg gleder meg så inderlig 

til å se Brødrene igjen.  

Gjennom dette året har Embedskollegiet hatt flere møter på Teams. Vi har også gjennomført flere 

medlemsmøter på Teams hvor blant annet nominasjon og valg har blitt avholdt på en etter 

situasjonen korrekt og god måte. Til høsten starter en ny epoke i Logen vår. Et nytt Embedskollegie 

skal ta fatt på sitt arbeid og nye embedsmenn møter nye utfordringer. Jeg håper at dette da blir i form 

av fysiske møter i våre ordenslokaler hvor vi kan hygge oss i hverandres nærvær. 

Som leder av Nominasjonsnevnden benytter jeg anledningen til å takke nevndens medlemmer for 

godt utført arbeid i løpet av det siste året. Det har vært en krevende prosess med kun ett fysisk møte 

og et utall e-poster og telefoner. Da er det også stort å oppleve at nevndens innstillinger ble tatt til 

følge av Logens Brødre uten endringer.  

For min egen del forlater jeg nå Embedskollegiet etter endel år i Logens tjeneste. En fantastisk fin, 

utfordrende, givende og lærerik periode. Jeg takker for tilliten jeg har blitt vist og håper at jeg har 

bidratt med noe positivt til Logens beste i denne tiden.  

Nå skal jeg finne meg en fredelig plass på «Påfuglbenken» og nyte Logelivet videre, kremte litt vennlig 

om jeg ikke er helt fornøyd, men, det blir nok helst smilet som rår. Fra øre til øre. Ganske sikker på 

det. 

Det som er viktig fremover er at vi alle sammen tar vare på Logen vår. Det blir kanskje ikke bare lett å 

starte opp igjen etter så lang tid med nedstengning. Det er mye å ta igjen. Starten er at vi alle møter 

så ofte vi kan, at vi støtter opp om Embedskollegiet og embedsmennene og selv aktivt bidrar til å 

skape gode møter. Alle gode ønsker til de nye Embedsmennene og tommel opp for oss alle. 
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Fint om vi kan holde kontakten med hverandre gjennom sommeren. En telefon eller en form for møte 

gleder alltid.  

Vi ønsker oss også nye medlemmer. Jeg ber Brødrene bruke tiden fremover til å sjekke sin 

omgangskrets etter mulige kandidater. Ta gjerne kontakt med meg om du ønsker bistand. 

Nå ligger sommeren foran oss. Jeg håper at din sommeropplevelse blir slik som du ønsker deg. Det 

blir kanskje ikke noe av de store utenlandsreisene ennå, og de største arrangementene må kanskje 

vente litt til. Dog, det går mot bedre tider for oss. En ny tidsregning er på vei. Forhåpentligvis. 

Har du spørsmål eller tips om mulige nye medlemmer så kan jeg kontaktes når som helst. Ring meg 

på mobil 41 31 48 66 hvis det haster.     

Men bruk helst E-post 

of22eksom@oddfellow.no   simen.levinsky@vikenfiber.no    

 Broderlig hilsen i V. K og S.                                                                                               

Simen Levinsky                                                                                         

 Fung. Eks OM 

  

mailto:of22eksom@oddfellow.no
mailto:simen.levinsky@vikenfiber.no
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Vårt etiske hjørne 
 
Forfatteren(ukjent) bygger denne lille historien på diktet "Ekko" som er 
skrevet at Theodor Kittelsen. Kittelsen malte også et bilde med samme navn.  
Kittelsen malte ikke bare, han skrev også flere dikt.  
 
En far og hans lille sønn går tur i fjellet. 
Plutselig snubler sønnen og skader foten. Han skriker “aauuuu”. Overrasket hører han en stemme 
som kommer fra fjellet: Aauuu!  
 
Fylt av nysgjerrighet roper han: Hvem er du? Men det eneste svaret han får er: “Hvem er du”. Dette 
gjør ham sint, så han skriker ut: Du er en feiging! Stemmen svarer tilbake: “Du er en feiging”.  
Han ser på sin far og spør usikkert: “Pappa, hva er det som skjer?” “Min sønn”, svarer faren rolig, 
“Følg med nå”. 
Så roper han: Jeg beundrer deg! Stemmen svarer: “Jeg beundrer deg!”. Faren roper nok en gang: Du 
er fantastisk! og stemmen svarer: “Du er fantastisk!”.  
 
Den lille gutten skjønner lite og er fortsatt usikker. Da forklarer faren. “Folk kaller dette ekko, men 
egentlig er det et bilde på livet. Livet gir alltid tilbake det du gir ut. Livet er et speilbilde av dine 
handlinger. 
 

Hvis du ønsker mer kjærlighet, gi mer kjærlighet. Hvis du 
ønsker mer godhet, gi mer godhet. Hvis du vil ha 
forståelse og respekt, gi forståelse og respekt! Hvis du vil 
ha positivitet, vær mer positiv! Hvis du vil at folk skal 
være tålmodig og høflig overfor deg, vær tålmodig og 
høflig! 
 
Denne regelen gjelder for alle sider av livet. Det gir deg 
alltid tilbake det du sender ut. Livet ditt er ikke en 
tilfeldighet, men et resultat av dine egne gjerninger”. 
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Er det mulig å være glad og optimist i 2021? 
Hvem ønsker ikke å være glad og optimistisk, spesielt i en 

slik verden vi nå lever i. 

Men ekte glede må komme innenfra, man må ha noe å 

glede seg over og man må ha viljen til å glede seg og se 

framover. 

I vårt samfunn finnes det mennesker som hele tiden leter 

etter livets lyse sider. De ser heldigvis sjelden problemer, 

men heller utfordringer. De kommer med oppmuntringer og 

bidrar til å gjøre hverdagen lettere for oss alle. 

Dessverre finnes det også de som hele tiden leter etter det 

som er leit og trist, det som er vanskelig og som kan 

kritiseres. Deres bidrag er som oftest av det negative og sure slaget. Det kan bli en endeløs tirade om 

hvor store problemer det er i vår verden og hvor lite som gjøres for å løse disse. 

Dette er en type mennesker som nok også finnes i vår Orden, og hvis egenskaper kommer sterkere 

fram i dagens pandemisituasjon. Men vi tilhører en Orden som kan gi oss impulser til et rikere og 

dypere liv. Det er mulig å hente disse impulsene ved å bevege oss inn i begreper som Vennskap, 

Kjærlighet og Sannhet. Gjennom års samvær og omgang med disse begreper er vi blitt kjent med 

dem og i fellesskap får vi være med på å praktisere dem etter situasjon og evne. 

I vårt samfunn står i dag kontrastene sterkere og sterkere mot en. Avisene har store oppslag om 

smitteøking, manglende vaksiner og forbud mot samvær med andre, og det er mange ganger tungt å 

gjennomleve ensomhet, isolasjon og depresjoner.  

La oss derfor tenke på vår Ordens budord, på samværet vi har hatt blant brødrene og den hjelp våre 

ritualer kan gi oss, tross manglende logemøter for tiden. Det er livsvisdom som er samlet gjennom 

århundrer og som har vist sin berettigelse tross de største prøvelser menneskeheten har 

gjennomgått, jeg tenker her på kriger opp gjennom tidene, sykdom og pest og nå til sist pandemien 

og derpå følgende isolasjon. 

Vi har en plattform som vi i framtiden skal bygge trygghet og håp på, og la oss glede oss over det. 

Med disse refleksjoner ønsker jeg alle brødrene en fin sommer i trygg forvissning om at vi igjen en 

dag skal møtes i våre ordenslokaler og atter oppleve samværet på våre logeaftener. 

AE 

  



 

 

 

 

 

17 

Kunsterhjørnet  
Om Per Kleiva  

 
 

 
Per Kleiva er født 1. april 1933 i Torsken og døde i 2017, han vokste opp i Troms, på Sunnmøre og i 
Gulen i Sogn. Bodde sist på Nesodden. 
 
Studerte under Per Krogh på Statens Kunstakademi og har ellers studert på Kunstakademi i 
København, Firenze og Stockholm. 
Han debuterte på Høstutstillingen i 1963 og har siden hatt en rekke separatutstillinger både innen og 
utenlands. 
 
Per Kleiva er innkjøpt til en lang rekke offentlige samlinger i inn og utland. 
Han tok i bruk Serigrafi (silketrykk) som den gangen stort sett var forbeholdt grafisk bransje og 
mange av hans arbeider står spikret fast i folks bevissthet. 
 
Per Kleivas fargeserigrafi «Amerikanske sommerfugler» fra 1971 har blitt stående som et av de mest 
kjente grafiske verk i norsk kunsthistorie. 
Det mest kjente norske politiske utspill mot Vietnam-krigen. 
 
Det politiske budskap ble mindre framtredende i Kleivas kunst de påfølgende årene og vakre 
landskap ble skapt, men det var alltid en beretning eller en historie som skulle fortelles. 
 
Jeg har kun hilst på Kleiva en gang på et arrangement på Stenersenmuseet, men har solgt mange 
bilder og er oppriktig glad i hans bilder. 
Særlig begeistret var jeg for et serigrafi med et vakkert fjell-landskap hvor det foran var plassert et 
flygel med en pianist.  
 
På fjellturer med storslått natur kan jeg føle klassisk musikk, særlig Beethoven. 
Og det samme skjer i konsertsalen, når Beethovens 6. symfoni (pastorale) spilles, lukker jeg øynene 
og er på fjellet.  
 
Dette må jeg ha fortalt på Kunstverket, for da jeg sluttet fikk jeg som gave dette flotte serigrafi. 
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Opplaget var utsolgt, men jeg fikk et EA trykk som er kunstnerens trykk og kan selges til samme pris, 
men som vurderes noe høyere. 
 
En fantastisk gave fra en fantastisk arbeidsgiver. 
 
Bildet henger i inngangspartiet hjemme hos meg. 
 
Som kuriositet kan nevnes at samme bilde også henger hos Dronning Sonja. Det så jeg i et 
fjernsynsprogram. 
 
 A.S. 
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Ormen 
Nå er det tid for turer i naturen, men også tid for å se orm. 

 
 
Huggorm. 
Allerede som ganske ung var jeg 
mye i skog og mark med familien, 
vi tilbrakte hele dagen i marka 
med bærplukk etc.  
Vi hadde med oss mat og primus 
apparat for å varme maten og var 
hele dagen i skogen. 
Av og til var min tante Alma med, 
hun var redd for orm, men elsket 
å være ute i naturen. 
Det pussige var at omtrent hver 
gang hun var med, så traff vi på 
orm, hun tiltrakk ormen, ingen 
tvil om det. 

Min far var en ryddig naturmann som lærte meg at alle skapninger har sin misjon og rett til eksistens, 
så drep ikke ormen, men finn et annet sted for rast. 
Allerede som 30 åring fikk jeg anledning til å kjøpe tomt og bygge hytte, det var en fjelltomt i en ås 
med utsikt over sjøen. 
Der ble jeg virkelig kjent med orm. 
Jeg lagde en sti ned til hytta med steinblokker og året etter så jeg til min forbauselse at under den 
ene steinen krydde det av orm. 
Dette var i påsketider og jeg fikk forklart at både Snok og Huggorm kunne samle seg for vinteren, 
men med varmere vær forsvant de hver til sitt og var fiender. 
 
De første årene hadde vi mye selskap med orm, det var mest Slettsnok som jeg lærte var helt ufarlig 
og verneverdig, så jeg passet på at den ikke ble tatt av dage. 
Naboer hadde erfart at jeg hadde litt peiling på orm så jeg hadde mange oppdrag for å hjelpe til med 
å bestemme type orm og hvordan de skulle forholde seg. 
En gang vi satt en fin forsommerdag og solte oss på terrassen foran hytta, skrek plutselig min kones 
venninne opp, på sandalene hennes en meter foran der hun satt, hadde en huggorm kveilet seg opp 
for å sole seg den med.  
Den måtte jo jages bort, men sikkert ikke langt nok, for når jeg et par dager senere skulle hente ved i 
stabelen i kjelleren, da hadde den kveilet seg der. 
Lenge kviet jeg meg for å hente ved om kvelden, men borte ble den. 
 
Den verste opplevelsen hadde jeg på tur i Østmarka for mange år siden. 
Jeg hadde kommet til et vann hvor stien plutselig forsvant i vannet, skulle jeg gå tilbake eller skulle 
jeg klatre opp fjellet ved vannet og møte stien lenger fremme? Jeg valgte å klatre. 

http://www.google.no/imgres?q=slettsnok&start=126&hl=no&sa=X&rlz=1T4SUNC_noNO359NO360&biw=957&bih=409&addh=36&tbm=isch&prmd=imvns&tbnid=bLHlK0hp47YjRM:&imgrefurl=http://xn--fesy-ira.com/PlanteOgDyreliv/hoggorm.htm&docid=I7RcAlcyoquLLM&imgurl=http://xn--fesy-ira.com/PlanteOgDyreliv/Hoggorm.jpg&w=350&h=257&ei=H-_tT9igJMf-4QS9-5T3DQ&zoom=1&iact=hc&vpx=317&vpy=102&dur=92&hovh=192&hovw=262&tx=163&ty=156&sig=105822211613265837460&page=9&tbnh=120&tbnw=177&ndsp=15&ved=1t:429,r:7,s:126,i:129
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Mens jeg klatrer opp og kommer med hodet opp til en avsats blir jeg stiv av skrekk, mindre enn en 
meter foran meg i høyde med mitt hode er det en orm kveilet opp og splitt-tungen er rett i min 
øyehøyde. 
Aldri har jeg vært så redd, - men så fikk jeg se de gule flekkene på siden av hodet og skjønte at dette 
var en snok og ikke huggorm, jeg fattet meg og klatret videre litt til siden for ormen som ikke rørte 
seg i det hele tatt. 
Skummelt, men en opplevelse., 
A.S 
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Valgte embedsmenn 2021-2023 
 
Tirsdag 20. april hadde logen 1. gangs nominasjon. 

Tirsdag 11. mai hadde logen 2. gangs nominasjon og valg. 

Begge møter ble avholdt som digitalt møte på Microsoft Teams. Bror sekretær administrerte 

med stø hånd. 15 stemmeberettigete deltok og ga stemmer med den gule hånden i Teams. 

Hyggelig å se mange brødre igjen, selv om det bare er digitalt i denne covid-19 tiden. 

Disse utgjør til sammen Logens Embedskollegium: 

Storrepresentant:  Eks OM Arvid Einebakken 

Fungerende Eks OM:  Inge Frid 

Overmester:   Lars Bertil Johansen  

Undermester:   Rolf Arild Ergo  

Sekretær:   Benny Simensen Rasmussen  

Skattmester:   Henrik Norland  

Ceremonimester:  Arne Olsen  

Kapellan:   Wilhelm Sissener Frid  

  

Utnevnte embedsmenn kommer etter installasjon i september. 

Valgte nevnder 2021-2023 

 

Nevnd for Logens Styrkelse og Ekspansjon: 

Storrepresentant Eks OM Arvid Einebakken – Leder 

Eks OM Simen Levinsky 

Fungerende Eks OM Inge Frid 

Eks OM Thomas Haug 

Carl Henrik Bache 

Rolf Arild Ergo 

Eks OM Knut Borgen - Varamedlem 

Nominasjonsnevnd: 

Eks OM Inge Frid – Leder 

Eks OM Thomas Haug 

Oddbjørn Rød 

Eks OM Simen Levinsky  
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Rolf Arid Ergo 

Eks OM Svein Terje Hermansen - Varamedlem 

Finansnevnd: 

Eks OM Arnfin Evjen – Leder 

Kjell Arne Bjerkland 

John T Svendsen 

Eks OM Erling Nordsjø - Varamedlem 

Revisjonsnevnd: 

Carl Henrik Bache – Leder 

Rolf Melteig 

Svein Erling Heggelund 

Representasjon i AS Stortingsgaten 28 

Lars Bertil Johansen 

Eks OM Knut Borgen 

Eks OM E rling Nordsjø  
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Chili Con Carne 

 
                

• 400 g kjøttdeig eller karbonadedeig (kan 

gjerne bruke hønsefarse, Kjøttfarse eller 

lammefarse) 

• 2 ss margarin eller olje til steking 

• 1 stk. finhakket løk 

• 2 båt finhakket hvitløk 

• 2 stilk finhakket stangselleri 

• 2 middels reva gulrøtter 

• 1 stk. finhakket rød chili 

• 1 boks hermetiske tomater, 

1 boks chilibønner 

• 2 bks hvite 

• Bønner, (ferdig kokte) 3 dl rødvin, 

• 1 stk. rød paprika i biter 

• 1 stk. grønn paprika i biter 

• 1 kvast hakket persille 

• 1 stk hakket rød chilifrukt 

• 3 kvaster Timian, 

• 1,5 ts chilipulver 

• 0,5 ts malt spisskummen 

• 1 ts reven fersk  

• 0,5 ts salt

Ha margarin eller olje i en varm gryte. Vent til margarinen slutter å bruse, og brun 

kjøttdeig i to omganger sammen med løk, hvitløk og chilifrukt og timian 

Hell over hermetiske tomater. Tilsett rødvinen og la det surre i 3-4 minutter. 

Bland inn chilibønner, hvite bønner, (ferdig kokte) paprika og krydder. La det koke et par 

minutter og smak til med salt. 

Server gjerne gryteretten med salat, fransk dressing, og grove mini-baguetter. 
Server en lett italiensk Chianti vin til dette. 
Velbekomme Redaktøren Thomas Teichmann  



 

 

 

 

 

24 

Lakseruller 

 
 

• 150 g røkelaks 

• 2 ss kremost naturell 

• 2 ss crème fraîche orginal, 35 % 

• 0,5 stk. vårløk 

• 0,25 ts revet sitronskall 

• 0,5 ts sitronsaft 

• 2 ss finhakket frisk gressløk 

• 2ts hakket syltet ingefær 

• 1 ss sesamfrø 

• ca. 80 g knekkebrød 

• noen dillkvaster til pynt  

Legg røkelaksskivene utover på plastfolie i et rektangel. Pass på at skivene overlapper 

hverandre og dekker hele rektangelet.  

Bland sammen crème fraîche og kremost naturell, Bruk eventuelt en stavmikser eller en 

håndmikser for å få blandingen myk og jevn.  

Ha i finhakket vårløk, revet sitronskall og sitronsaft, smak til med grovkvernet pepper. 

Hakket syltet ingefær, rør alt sammen. 

Smør blandingen på lakseskivene. Rull sammen, og stram til folien. Legg rullen i kjøleskap 

i 20-30 minutter. 

Kutt gressløk og bland sammen med sesamfrø. Pakk ut lakserullen og dryss over 

blandingen på alle sider. Pynt fatet med dillkvaster 

Skjær i 1-2 cm tykke skiver. Legg skivene på en bit godt knekkebrød.  

Serveres sammen med en kjølig Sevre et Maine Loire hvitvin, prima lett terrassevin/mat  

Redigert etter «matprat  

Thomas Teichmann 
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Marokkansk kid gryte 

 

• 1,5 kg benfritt kjekjøtt 
• 2 stk. rødløk 
• 4 båter hakket hvitløk 

• 4 ss olivenolje 
• 2 bokser hermetiske tomater 
• 5 dl kylling buljong, 

• 8 stk. potet 
• 2 ss marokkansk krydderblanding 

(se egen oppskrift) 
• 2 ts salt 
• 1 ts kvernet pepper 
• 2 ss hakket bladpersille 
• 2 ss frisk mynte 

Del kjekjøttet i biter på ca 4x4 cm. 

Skrell løk og del den i biter. 

Varm halvparten av oljen i en stekepanne og brun kjøttet godt på alle sider. Ha det over i 
en gryte. 

Tilsett resten av oljen og fres løk til den begynner å få farge. Ha den over i gryten med 
kjøttet. Kok ut pannen med litt vann og hell det i gryten. 

Tilsett hakkede tomater, buljong og krydder. Kok opp, senk varmen og la gryten småkoke 
i 1 time. 

Skjær potetene i biter og ha dem i gryten. La alt koke videre i ca. 1 time til, til potetene er 
myke og kjøttet er helt mørt. 

Smak til med salt og pepper og dryss over hakket mynte og persille ved servering. 

Marokkansk krydderblanding (Ras el hanout): 
1 ts malt spisskummen,1 ts malt ingefær, ½ ts malt kardemomme, ½ ts malt kanel 
½ ts malt gurkemeie, ¼ ts malt koriander, ½ ts malt Cayenne, ½ ts malt allehånde 
¼ ts malt nellik, 1 ts salt, 1 ts kvernet pepper. 

Server med couscous eller brød og ikke minst en frisk salat med fransk dressing 

En middels tung Amarone passer utmerket til det. 

Lykke til og velbekomme! Redaktøren Thomas 
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Syltet Makrell med pepperrotsaus 

 
 
 

• 2 stk. makrell 

• 1 stk. løk 

• 1 stk. gulrot 

• 5 cm purre 

• 1,5 l vann 

• 1 stk. laurbærblad 

• 2 ss fennikelfrø 

• 1 dl hvitvinseddik 

• 4 stilker frisk dill 

• 3 ss salt 

• 1 ss hel pepper 

• 2 cm fersk ingefær 

• 2 cm fersk pepperrot

 

      Pepperrotsaus: 

• 3dl lettrømme 

• saft av 0,5 stk. sitron 

• 2 ss sukker 

• 40 g revet frisk pepperrot 

• 2 ss finkuttet frisk gressløk 

1. Del løk i tynne båter, gulrot og purreløk i tynne ringer. Ha dem i en vid kjele med 

vann, laurbærblad, fennikelfrø, hel pepperrot, ingefær, hvitvinseddik, dill, salt og 

hel pepper. Kok opp, senk varmen og la laken trekke i 10-15 minutter. 

2. Skjær av hode, hale og finner av makrellen og fjern innmaten. Skjær fisken i 5-6 

cm tykke skiver. Skyll godt, skrap ut blodranden og fjern den svarte hinnen på 

innsiden av buken.  Legg stykkene i den varme laken og la dem trekke i 5-6 

minutter. Trekk kjele av varmen og avkjøl fisken i laken. Dette kan gjøres dagen 

før servering. 

3. Rør sammen ingrediensene til sausen og smak til med litt salt og pepper. 

Server den syltede makrellen med kokte nypoteter og pepperrotsaus. 

En italiensk Soave hvitvin passer utmerket til det. 
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Langtidsstekt Kje 

 
 

 

• 2 kg kjelår eller kjebog 
• 2 stk. rødløk 
• 2 stilker stilkselleri (stangselleri) 

• 2 dl hvitvin eller eplemost 
• 5 kløfter hvitløk 
• 2 gulrøtter, 
• 1 stk. sitron 
• 4 skiver frisk timian 
• 4 stilker frisk rosmarin 

• 100 gr. skivete sjampinjonger 
• 2 blader laurbærblad 
• 0,5 dl olivenolje 
• 1 boks (1/3 dels) 

tomater(hakkete) 
• 2 ts salt 
• 2 dl rødvin 
• 1 ts kvernet pepper 
• 0,5 ss maisenna 

 

Gni kjøttet godt inn med olivenolje, salt og pepper. 

Rens løk. Kutt løk, stilkselleri og, gulrøtter i biter. Legg bitene i en ildfast form eller langpanne og 
bland dem med olivenolje. Krydre lett med salt og pepper. 

Legg kjekjøttet i formen sammen med grønnsakene. Hakk urtene og dryss dem over. Legg på 
skiver av sitron.Tillsett tomatene. 

Hell i hvitvin og rødvinen. Sett formen midt i ovnen på 200 °C. i 15 minutter. Senk temperaturen i 
ovnen til 125 °C og stek videre i 2 1/2 - 3 timer, til kjøttet er så mørt at det løsner fra beinet. Øs 
kjøttet med kraften som danner seg i formen flere ganger under stekingen. 

Ta formen ut av ovnen og løft kjøttet over på en skjærefjøl. Hell forsiktig kraften som har dannet 
seg i pannen over i en liten kjele, og la den koke inn en stund. Smak evt. til med salt og pepper. 

Øk temperaturen i stekeovnen til 220 °C. Sett formen med grønnsakene tilbake i ovnen og stek 
grønnsakene til de begynner å få ordentlig farge. 
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Server kjekjøttet med den innkokte kraften, de ovnsstekte grønnsakene og godt brød. Alternativt 
fløtegratinerte poteter og frisk sautert spinat. (hakket løk., sjampagnens, muskatnøtt, liten 
smørkladd) 

Server en herlig Côtes du Rhone til det. 

 
Velbekomme redaktøren Thomas Teichmann 

 

Humorhjørnet 
 
Svidde ører 

Legen på legevakten i Stockholm så spørrende på pasienten som hadde kommet inn med svidde ører. 

– Hvordan i alle dager klarte du å brenne deg slik på ørene, spurte hun pasienten. Jeg stod og strøk 

skjortene mine da telefonen ringte. Også tok jeg feil av telefonen og strykejernet, sa svensken, og 

prøvde å tvinge frem et smil. OK, svarte legen. Men du er jo brent på begge ørene? 

Å jaaa. Jeg måtte jo ringe legevakten etterpå … 

Verdensrekord i pølse i Fredrikstad? 

Det er ikke lett med «matte» når man er sulten, det fikk en kar fra Fredrikstad erfare da han var 

innom hos slakteren sist lørdag for å handle inn til helgas «pølse i vaffel». 

– Jeg skulle gjerne hatt en meter med wiener, jeg, sa han. 

– Beklager, vi selger ikke pølse i meter, men i kilo, svarte slakteren. 

– OK, da tar jeg en kilo-meter, da! smalt det fra den sultne kunden på jovial Fredrikstad-dialekt. 

Pappa-sveis 

Sebastian var en skikkelig pappagutt, og det kom også til uttrykk at pappa var den store helten da 

han var hos frisøren. For da frisøren spurte hvilken sveis han ville ha, var Sebastian klokkeklar: 

– Jeg vil ha sånn sveis som pappa! 

– OK, sa frisøren. – Det kan vi nok fikse. Hvilken sveis har han da? 

– Som en slags smultring, med hår rundt og hull i midten! 

Låne bil av foreldre 

Endelig var Kristian fylt 18, og han tok selvfølgelig lappen samme dag. Dagen etterpå var han tidlig 

oppe, og spurte forventningsfull pappa: 

– Pappa, kan jeg låne bilen? Jeg er jo gammel nok … 
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– Du, ja. Men ikke bilen … 

Genialt triks ved bulk i bil 

Didrik kom stormende inn til mamma om stod på kjøkkenet, og spurte stresset: 

– Mamma, stemmer de der greiene med at man holder legen unna med et eple om dagen? 

Moren hadde hatt problemer med å få i Didrik nok frukt og grønt om dagen, og så på dette som en 

gylden mulighet. 

– Javisst, smilte hun. Du holder doktoren unna med et eple om dagen! 

– Konge! Sleng over et litt kvikt, sa Didrik lettet. Jeg bulket nettopp den nye Teslaen til naboen 

skjønner du.      Han legen, vettu … 
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Runde fødselsdager 

 
 
 

2021: 
 
 
 
80 år: Henry-Jarle Lund   05.11.1941  

Kjell Ragnar Andreassen  06.08.1941 
Jan Erik Arnesen   16.05.1941 
 

 75 år: Magnar Naas    24.04.1946  
Knut Alme     09.06.1946 
Roar Mathiesen    10.10.1946 
Erling Olav Nordsjø   13.11.1946 
 

65 år: Carl Henrik Bache   19.05.1956 
 
50 år: Rune Jensen    25.03.1971 
  Svein Erling Heggelund  02.07.1971 
 
40 år: Morten Andre Selnes Paulsen 07.07.1981 
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Møteprogram 2021 
for 

Loge nr. 22 Thomas Wildey 
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Thomas Wildey 

Ordenens første organisator og leder 
1782 – 1861 

“What Can I Do For You” 

Returadresse: Loge nr. 22 Thomas Wildey 
Stortingsgt. 28 

0161 Oslo 


